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LP Treść uwagi/wniosku Informacja o jej 
uwzględnieniu lub 
odrzuceniu / ew. 
informacja, że zgłoszona 
uwaga nie dotyczy 
przedmiotu konsultacji 

Uzasadnienie decyzji 

1. Wnoszę następujące wnioski do projektu zagospodarowania: 

1. Proszę o likwidację starego chodnika wzdłuż balkonów 
bloku ul. Grota Roweckiego 17. 

2. Proszę o likwidację stołów piknikowych, będą się na 
nich gromadzić osoby pijące alkohol, awanturujące się- 
znajdują się zbyt blisko naszych mieszkań, hałąsy będą 
zakłócać ciszę nocną, dzieci nie będą mogły spać w 
nocy. 

Wnioskuję o założenie monitoring miejskiego, który zapewni 
nam bezpieczeństwo i zabezpieczy nowy skwer przed 
zniszczeniem.   

Częściowo TAK Ad. 1. Planowana jest likwidacja starego 
chodnika wzdłuż balkonów bloku mieszkalnego 
przy ul. Grota Roweckiego 17. 
Ad. 2. Projekt nie będzie przewidywał montażu 
stołów piknikowych w pobliżu bloków 
mieszkalnych. 
Ad. 3. W kwestii monitoringu ostateczną 
decyzję podejmie Zamawiający. 
 

2. Wnoszę następujące wnioski do projektu zagospodarowania: 

1. Proszę o likwidację zdewastowanego chodnika wzdłuż 
balkonów bloku ul. Grota Roweckiego 17 i zasianie w 
tym miejscu trawy oraz zasadzenie np. Krzewy ozdobne 
róże, trzmielinę itp. 

2. Proszę o likwidację stołów piknikowych, gdyż będą się 
na nich gromadzić osoby pijące alkohol, często 
awanturujące się zakłócając w ten sposób ciszę nocną. 
W tym miejscu można zachować miejsca dla rowerów, 
ustawić hamaki, leżaki itp. 

3. Wnioskuję o założenie na terenie skweru monitoringu 
miejskiego, który zapewni bezpieczeństwo osobom tam 
przebywającym oraz zabezpieczy skwer przed 
wandalami. 

4. Na prostokątnej działce przed sklepem Lewiatan, w 
obecnie porośniętą trawą proponuję obsadzić kępami 

Częściowo TAK Ad. 1. Planowana jest likwidacja starego 
chodnika wzdłuż balkonów bloku mieszkalnego 
przy ul. Grota Roweckiego 17. 
Ad. 2. Projekt nie będzie przewidywał montażu 
stołów piknikowych w pobliżu bloków 
mieszkalnych. 
Ad. 3. W kwestii monitoringu ostateczną 
decyzję podejmie Zamawiający. 
Ad. 4. Dobór gatunkowy roślin zostanie 
dobrany pod względem przeznaczenia roślin w 
środowisku miejskim. 
Ad. 5. W pobliżu ogrodu społecznego 
planowany jest zbiornik retencyjny, który 
umożliwi dostęp do wody. 
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wieloletnich bylin np. Jeżówka, rudbekia, dzielżan, 
aster, trawy ozdobne. Gatunki należy tak dobrać, aby 
kwitły przez cały sezon. Na środku działki proszę 
zasadzić drzewo tlenowe Oxytree lub Surmię (Catalpa). 

5. W miejsce Ogrodu Społecznego (bez dostępu do wody 
miejskiej nie sprowadzi się) proponuję stworzyć 
Ogródek Lawendy i Róży. Proponuję tą część Skweru 
Rostworowskiego obsadzić odpowiednimi, 
mrozoodpornymi odmianami lawendy oraz różami z 
hotelami dla owadów, domkami dla jeży, poidełkami 
dla ptaków. 

 
3. Nie wyrażam zgody na zmianę terenu zielonego w teren dla 

rowerów, wiat piknikowych. Pod naszymi balkonami jest 
trawnik, rosną niskie drzewa i chcemy, by tak pozostało (blok 
Grota Roweckiego 17). 

Można posadzić tu jeszcze niskie krzewy, posiać kwiaty i trawę, 
ale nie chcemy, by w tym miejscu były wiaty, stoły piknikowe 
czy stojaki dla rowerów i stacje naprawcze rowerów (tu nie ma 
ścieżki rowerowej!). 

W Krakowie od lat zmagamy się ze smogiem, a rośliny – nie 
beton i stojaki – służą oczyszczaniu powietrza. 

TAK Projekt nie będzie przewidywał montażu wiat 
piknikowych, stołów piknikowych czy stacji 
naprawy rowerów w pobliżu bloków 
mieszkalnych. 
Planowane są nasadzenia zieleni wysokiej oraz 
niskiej, gatunki zostaną dobrane pod względem 
przeznaczenia roślin w środowisku miejskim. 
 

4. Proszę, by przy strefie 9 (strefa dla rowerów i stoły) od strony 
bloku nr 17 przewidzieć zieleń wysoką lub średnią jako bufor 
dla widoku i dźwięku ludzi korzystających z tej strefy, co 
przełoży się na dalsze komfortowe warunki mieszkaniowe i 
komfort korzystania z balkonów. Dodatkowo rekomenduje 
zasadzenie rodzimych gatunków drzew i krzewów, które dają 
owoce (jabłoń dzika, jarzębina, głóg, kalina, berberys, cis, 
rokitnik) z czego skorzystają zwierzęta zimą i mieszkańcy jako, 
że są to rośliny odporne i niekapryśne.  
 

TAK Dobór gatunkowy roślin zostanie dobrany pod 
względem przeznaczenia roślin w środowisku 
miejskim. 
Planowana jest likwidacja starego chodnika 
wzdłuż balkonów bloku mieszkalnego przy ul. 
Grota Roweckiego 17. 
Projekt nie będzie przewidywał montażu ławek, 
huśtawek w pobliżu bloków mieszkalnych. 
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5. Poszerzenie terenu pod blokiem nr 17 (likwidacja chodnika) 
skwer nr 9. O teren zielony. Bez stołów i ławek. 

Ławki i huśtawki kilka lat temu zostały zlikwidowane z powodu 
burd pijackich co powodowało liczne interwencje policji. 

TAK  

6. Dotyczy placu przy bloku 17 – od strony sklepu Lewiatan. Nie 
zgadzam się na stojaki rowerowe i stację naprawy. Nie zgadzam 
się na stoły piknikowe – nocami letnimi mamy burdy i biesiady 
w okolicy parku rekreacyjnego. Wszystkie powyższe działania 
wiążą się z betonowaniem podłoża!!! Jestem „właścicielką” 3-
ogródków przed blokiem nr. 17 od lat. Dbam o zieleń i kwiaty 
więc optuję za zazielenianiem terenu i łanami kwiatowymi. 
Jestem za infrastrukturą rowerową jedynie na p-ko sklepu 
Lewiatan a nie przed blokiem nr. 17. 

TAK Projekt nie będzie przewidywał montażu wiat 
piknikowych, stołów piknikowych czy stacji 
naprawy rowerów w pobliżu bloków 
mieszkalnych. 
Planowane są nasadzenia zieleni wysokiej oraz 
niskiej, gatunki zostaną dobrane pod względem 
przeznaczenia roślin w środowisku miejskim. 
 

7. Zdecydowanie nie zgadzam się na instalację stołów 
biesiadnych blisko naszego bloku. Jesteśmy seniorami i chcemy 
mieć spokój i ciszę. Blok 17 

TAK Projekt nie będzie przewidywał montażu 
stołów piknikowych w pobliżu bloków 
mieszkalnych. 
 

8. Uzupełnienie placu zabaw o urządzenia motoryczne dla dzieci. TAK Plac zabaw zostanie doposażony w urządzenia 
zabawowe. 

9. Jesteśmy mieszkańcami budynku nr 17 przy ul. Gr. Roweckiego 
(w tym budynku zamieszkują przede wszystkim – seniorzy) i nie 
wyrażamy zgody na powstanie pod naszymi balkonami (plan nr. 
9) ławek, stołów, a tym bardziej stołów piknikowych. 

Przez lata walczyliśmy o spokój z tej strony budynku a i tak w 
miesiącach letnich nie można otwierać wieczorami balkonów. 
Urzędująca opodal „młodzież” ( i nie tylko) „umila” nam 
wieczory – śpiewami, wrzaskami itp. 

Także pomysł na „biesiady” pod tym budynkiem to tragedia dla 
mieszkańców zwłaszcza dla 60+ 

TAK Projekt nie będzie przewidywał montażu wiat 
piknikowych, stołów piknikowych czy stacji 
naprawy rowerów w pobliżu bloków 
mieszkalnych. 
 

10. Jestem pozytywnie nastawiona do zmian odnoszących się do 
zagospodarowania terenu przy ul. Roztworowskiego. W 
pierwszej kolejności zależy mi na stworzeniu skweru który 
będzie miejscem odpoczynku w tak zatłoczonym i hałaśliwym 

Częściowo TAK Projekt nie będzie przewidywał miniboiska, 
stołów piknikowych oraz ławek w pobliżu 
bloków mieszkalnych. Górka saneczkowa 
zostanie zachowana w istniejącej formie. 
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miejscu jakim jest Kraków. Głosuję przede wszystkim za 
zwiększeniem ilości zieleni, zlikwidowaniu ławek w pobliżu 
balkonów i zastąpieniem ich zielenią niską a gdzie jest to 
możliwe również drzewami, wymianą nawierzchni która jest 
zniszczona, zainstalowaniem monitoringu oraz większej ilości 
koszy na śmieci. Górka zjazdowa powinna zostać w stanie 
niezmienionym, zainstalowanie hamaków będzie 
zmarnowaniem środków, które mogą zostać przeznaczone na 
inne cele (hamaki zostaną szybko zniszczone a elementy które 
po nich zostaną mogą stwarzać zagrożenie dla dzieci). Ogród 
społeczny również wydaje się wspaniałym pomysłem, na 
zebraniu z mieszkańcami w dniu 17.02 jedna z Pań wspomniała 
o budkach dla trzmieli, dobrym pomysłem będzie również 
stworzenie łąki kwietnej w pobliżu strefy 4, jest to naturalne 
środowisko dla owadów. Stacja naprawy rowerów również 
będzie przydatna. Jestem natomiast negatywnie nastawiona do 
miniboiska, skateparku czy strefy koncertowej. Miniboisko o 
które prosił jeden z uczestników spotkania online będzie 
generowało zbyt duży hałas oraz konflikty społeczne. Proszę 
pamiętać, że mieszkańcy okolicznych bloków to głównie 
emeryci. Boisko będzie również miejscem spotkań młodzieży 
wieczorami i w nocy. Jeżeli miniboisko powstanie (czemu jestem 
przeciwna) sugeruję lokalizację w pobliżu placu zabaw a później 
ustawienie siłowni która przechodzić będzie w strefę relaksu w 
pobliżu górki zjazdowej, siłownia stanowić będzie bufor 
pomiędzy tymi strefami. Panie projektantki zasugerowały 
posadzenie drzew w pobliżu kosza do koszykówki, proszę 
jednak pamiętać że drzewa rosną powoli a efekt wyciszenia nie 
będzie dostrzegalny przez najbliższe 10-15 lat. Należy zwrócić 
uwagę na fakt, że plac zabaw generuje duży hałas, który kończy 
się w okolicy godziny 19-20 natomiast młodzież i osoby dorosłe 
będą korzystały z boiska w godzinach późniejszych zakłócając 
wieczorny spokój. Wnioskuję za stworzeniem w miejscu skweru 

Planowane są nasadzenia zieleni wysokiej, 
niskiej oraz łąki kwietnej, gatunki zostaną 
dobrane pod względem przeznaczenia roślin w 
środowisku miejskim. 
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strefy relaksu, która umożliwi okolicznym mieszkańcom 
odpoczynek na balkonach czy w zaciszu własnych mieszkań. 

11. Pragnę wyrazić swoją opinię nt. Tego projektu. 

Jest to bardzo zła inwestycja i zły pomysł takiej rozbudowy, ze 
względu na bezpieczeństwo mieszkańców oraz naszych dzieci. 

Niestety w chwili obecnej przed istniejącym już placem zabaw 
na osiedlu, gdzie moje okna wychodzą właśnie w tę stronę, 
zbierają się tam grupy osób, które nagminnie piją alkohol w 
miejscu publicznym. 

Nasze dzieci chyba mają w takim razie wystarczającą ilość 
atrakcji. 

Taka rozbudowa jaka jest w planie, przyczyni się do rozwoju 
tego typu zachowań. 

Po postawieniu szachownic, będą się zbierać jeszcze większe 
grupy niż dotychczas i rozpocznie się organizowanie „spotkań z 
alkoholem”, co też przyczyni się do dewastacji tego projektu. 

Osiedle jest zabudowane od ulic, gdzie Straż Miejska ani Policja 
nie widzą, co dzieje się „w środku”. 

Jeżeli miasto postawiło by na ciągłą ochronę i kontrolowanie 
tego terenu z Policją lub Straż Miejską, 

Myślę że wtedy miałoby to sens. W innym przypadku wydaje mi 
się, że jest to wydanie pieniędzy „w błoto”, bo zostanie to 
zdewastowane. Mieszkam na tym osiedlu od siódmego roku 
życia, wiem jakie są realia mieszkania na tym osiedlu i w tym 
miejscu. Tutaj nawet kamień stojący pośrodku osiedla został 
wymalowanym sprayem na kolory drużyn piłkarskich, a potem 
zamalowany srebrnym kolorem. Jeśli więc nawet głaz jest 
zdewastowany, to nie liczyłbym na lepsze obchodzenie się z 
nową inwestycją. Co kilka dni wieczorem zbierają się grupy osób 
spożywających wymieniany już wcześniej trunek, gdzie 
dochodzi do częstych bójek. 

Częściowo TAK Projekt nie będzie przewidywał montażu 
stołów piknikowych, ławek, stolików 
szachowych w pobliżu bloków mieszkalnych. 
W kwestii monitoringu ostateczną decyzję 
podejmie Zamawiający. 
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Pragnę więc powiedzieć stanowcze NIE dla tego projektu. 
12. Nie wyrażam zgody na zagospodarowanie w/w skweru w 

przedstawiony sposób. 

Ustawienie stołów piknikowych zakłóci spokój mieszkańców 
naszego bloku. Już obecnie na ławkach wzdłuż deptaka 
gromadzi się „element” z piwem lub innymi napojami 
wyskokowymi i do późnych godzin nocnych a nawet do rana 
odbywają się balangi. 

Może szanowni państwo pomożecie mieszkańcom w usunięciu 
starych drzew, które bardzo cieniują, tak że latem trzeba w 
mieszkaniach na niższych poziomach świecić światło w środku 
dnia. Niestety sm nie reaguje, podobno to nie jej teren. 

TAK Projekt nie będzie przewidywał, montażu 
stołów piknikowych oraz ławek w pobliżu 
bloków mieszkalnych. 

13. Za: 

- zieleń niska w okolicy balkonów 

- wymiana nawierzchni 

- łąka kwietna 

- pozostawienie górki zjazdowej w niezmienionym stanie 

- doposażenie siłowni zewnętrznej 

- nowe ławki w cieniu 

- ogródek społeczny osób starszych to świetne rozwiązanie 
spędzania wolnego czasu 

Przeciw 

- miniboisko, generuje zbyt dużo hałasu i powoduje 
powstawanie konfliktów wśród mieszkańców 

- skatepark, zlokalizowany zbyt blisko budynków mieszkalnych 

- hamaki na górce zjazdowej, które szybko ulegną zniszczeniu. 
Zbyt duże koszty konserwacji, każdy może usiąść na własnym 
kocu 

TAK Projekt nie będzie przewidywał miniboiska, 
skateparku, montażu stołów piknikowych oraz 
ławek w pobliżu bloków mieszkalnych. Górka 
saneczkowa zostanie zachowana w istniejącej 
formie. 
Planowane są nasadzenia zieleni wysokiej, 
niskiej oraz łąki kwietnej, gatunki zostaną 
dobrane pod względem przeznaczenia roślin w 
środowisku miejskim. 
 



Załącznik nr 2 

Uważam, że nie powinny zachodzić zbyt duże zmiany w tej 
okolicy. Kupiłam tu mieszkanie właśnie ze względu na spokojną 
okolicę z dużą ilością zieleni. Miniboisko generuje zbyt duży 
hałas i żadna nawierzchnia nie wyciszy krzyków oraz rozgrywek 
po godzinie 22:00 

14. Stanowczo nie zgadzam! Się na utworzenie strefy piknikowej 
oraz strefy dla rowerów w miejscu położonym między blokiem 
przy ul. Gr.-roweckiego 17 a ogródkiem jordanowskim. 

Będzie to kolejne udogodnienie dla pijaków i pijanej, ordynarnej 
młodzieży, co dzieiej się w tym miejscu od lat, a mieszkańcy 
bloku przy grota-roweckiego 17 muszą znosić te wrzaski, a 
dzieci słuchają przekleństw i wrzasków 

TAK Projekt nie będzie przewidywał, montażu 
stołów piknikowych oraz ławek w pobliżu 
bloków mieszkalnych. 

15. Nie 

Kategorycznie sprzeciwiam się ustawieni stołów piknikowych w 
strefie 9. 

Zainstalowanie stołów doprowadzi do powstania 
całonocnej alkoholowej strefy piknikowej. W chwili obecnej na 
tym terenie znajdują się dwie ławki, które co najmniej w każdy 
cieplejszy weekend w porze wieczornej i nocnej są okupowane 
przez spragnionych piwa i głośnej dyskusji osobników obu płci. 
Tematy rozmów jak również przyczyny awantur są nam dobrze 
znane, bowiem ich głosy w ciszy nocnej docierają do odległych 
miejsc. Postawienie stołów znacznie ułatwi piknikowanie gdyż 
wyeliminuje niedogodności związane z koniecznością 
trzymania przez kilka godzin flaszki w ręku. Można się 
spodziewać jeszcze więcej atrakcji wieczorem i nocą. 

TAK Projekt nie będzie przewidywał, montażu 
stołów piknikowych oraz ławek w pobliżu 
bloków mieszkalnych. 

16. Dotyczy koncepcji zagospodarowania obszar „9” 

- kategorycznie nie zalecam stołów piknikowych i wiat tuż pod 
oknami. Jak istniały ławki to były wykorzystywane przez 
element jako miejsce spożywania alkoholu i całonocne libacje. 

Proponuje zamienić ten obszar w całości na zieleń nisko bufor 
lub ogród społeczny 

TAK Projekt nie będzie przewidywał, montażu 
stołów piknikowych, wiat oraz ławek w pobliżu 
bloków mieszkalnych. 
Planowane są nasadzenia zieleni wysokiej i 
niskiej, gatunki zostaną dobrane pod względem 
przeznaczenia roślin w środowisku miejskim. 
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17. Likwidacja chodnika przy ul. Roweckiego 17 

Budowa boiska do koszykówki 

Częściowo TAK Planowana jest likwidacja starego chodnika 
wzdłuż balkonów bloku mieszkalnego przy ul. 
Grota Roweckiego 17. 
Projekt nie będzie przewidywał miniboiska w 
pobliżu bloków mieszkalnych. 

18. Żadnej strefy piknikowej i rowerów przy ul. Grota Roweckiego 
17 od strony południowej. 

Kategorycznie nie zgadzam się na zorganizowanie strefy 
piknikowej i dla rowerów pod oknami. Pikniki organizuje się 
poza miastem. Stoły piknikowe będą dobre dla picia wódki. Po 
wybudowaniu bloków w tym miejscu byłby huśtawki, ławki i 
karuzela. Po protestach mieszkańców zostały usunięte. Poza 
tym wystarcza nam ogródek dla dzieci, w którym jak zrobi się 
ciepło. Gromadzi się młodzież i zakłóca ciszę nocną. 

Większa część mieszkańców to seniorzy, którzy potrzebują 
spokoju. Proponuję pomysłodawcy zrobienia takiego pikniku 
pod swoimi oknami. 

Jeszcze raz, żadnej strefy piknikowej, wszystko dla młodych. A 
może pomyślicie państwo o seniorach. Chcemy zieleni i spokoju. 
Dosadzić drzew, krzewów. 

A poza tym jak się stało że na plakatach rozwieszonych na 
klatkach schodowych było „skwer przy ul. Rostworowskiego”, a 
nic o Grota Roweckiego.  

TAK Projekt nie będzie przewidywał, montażu 
stołów piknikowych w pobliżu bloków 
mieszkalnych. 
Planowane są nasadzenia zieleni wysokiej i 
niskiej, gatunki zostaną dobrane pod względem 
przeznaczenia roślin w środowisku miejskim. 
 
 

 


